
 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

 

Referat af  bestyrelsesmødet den 2. maj 2022 kl. 09.00 
hos Tove 

 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 6. april 
2022 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen. 

2. Orientering siden sidst Invitation til det ordinære repræsentantskabs 
møde d. 24.5.2022 modtaget.  Bestyrelsen 
samt en suppleant deltager. 
 
Vi har sagt velkommen til endnu en beboer 
samt udarbejdet et udleveringsskema til 
internt brug.  
 
Ingen ny indflyttede.  

3. Regnskab Den 20. april mødtes vi - gennemgik, 
godkendte og underskrev det tilsendte 
regnskab 2021.  
Regnskabet affødte et par spørgsmål og er 
efterfølgende afklaret med 
regnskabsafdelingen på FællesBo.  

4. Helhedsplan - status mv. Den 12. april havde vi statusmøde med Jonas 
og Anders fra Norconsult.  
 
Det seneste nyhedsbrev (nr. 11) er blevet 
udsendt og omdelt 21./22. april.  Et eksemplar 
er også blevet hængt op i afdelingens 
udhængsskab.  
 
Den 26. april modtog vi indkaldelse til  nyt 
statusmøde fra Carina. Det bliver den 10. maj.  
 
Vi undrer os stadig over den manglende 
sammenhæng mellem det lovede (tidsplan) og 
det der rent faktisk sker i vores afdeling.  
Derfor besluttede vi at sende kritiske 
kommentarer og spørgsmål til projektlederen.  
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5. Afdelingsmødet 18. august kl 18.00 i Aulum FritidsCenter.  Der 
er lavet reservation hos AFC.  
Vi vil udfærdige en invitation, sende den til 
FællesBo som derefter sørger for at få 
invitationen sendt ud til samtlige beboere.  
 

6. Eventuelt  På Min Side er der nu ansøgningsskemaer 
både til kollektiv og individuel råderet at finde.  
 
11. maj har vi inviteret den nye 
serviceinspektør Martin, til et møde med os.  
 
Vi gik en tur i afdelingen.  
Turen omfattede også et kig ind i 
storskraldsskuret efter opfordring fra en 
beboer – der er ret rodet og sorteret forkert.  
Vi må erindre om, at den tid der bliver brugt 
på oprydning i storskrald, er en ekstra udgift 
der pålægges samtlige beboere.  (uanset om 
rodet skyldes enkelte beboere) 
 
 

7. Næste møde - eventuelle punkter hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Besluttes efter mødet med Martin 
 

 
 
Referent: Bente 
 
 


